
                     Zápisnica z rokovania obecného zastupiteľstva v Mýte pod Ďumbierom 

                                    dňa 9.12. 2024 o 18.00 hod. v budove obecného úradu                          

 

 

 

Prítomní: Ing. Roman Švantner, starosta obce  

 

Poslanci OZ: JUDr. Eva Daubnerová, Mgr. Miroslava Šovčíková, Ing. Eva Krahulcová,  

Mgr. Marian Jančovič, Ing. Ondrej Chramec, Bc. Martin Akurátny(neprítomný od bodu 8), 

Marek Luciak 

Ing. Miroslava Vaisová, hlavná kontrolórka obce Mýto pod Ďumbierom 

 

      

Starosta obce privítal prítomných, predložil návrh na zrušenie zverejneného programu a doplnenie 

o dva body,  čo poslanci schválili. 

Návrh zverejneného programu: 

1. Otvorenie   

2. Schválenie účasti poslancov  

3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa  

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Mýto pod Ďumbierom č. 2/2024 o nakladaní s 

komunálnymi odpadmi a drobnými stavenými odpadmi  

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Mýto pod Ďumbierom č. 3/2024 o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na roky 2025-2027  

7. Návrh rozpočtu obce Mýto pod Ďumbierom na roky 2025-2027   

8. Schválenie dotácií poskytnutých obcou Mýto pod Ďumbierom v roku 2024  

9. Návrh na úpravu rozpočtu obce za rok 2024  

10 . Správa audítora k overeniu účtovnej závierky obce k 31.12. 2023  

11. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2025 

12. Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2025  

13. Správy hlavnej kontrolórky obce z kontroly:  

a) nájomných zmlúv nebytových priestorov a obecných pozemkov vo vlastníctve obce k 

30.6.2024  

b) plnenia zo zasadnutia OZ dňa 19.9. 2024  

c) hospodárenia obce k 30.9. 2024  

14. Diskusia  

15. Záver          

 

Starosta obce  predložil nový program zasadnutia doplnený o dva body do pôvodného programu ,  

čo poslanci schválili. 

 

1. Otvorenie   

2.Schválenie účasti poslancov  

3.Voľba návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa  

4.Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Mýto pod Ďumbierom č. 2/2024 o nakladaní s       

    komunálnymi odpadmi a drobnými stavenými odpadmi  

5.Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Mýto pod Ďumbierom č. 3/2024 o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na roky 2025-2027  

7.Návrh rozpočtu obce Mýto pod Ďumbierom na roky 2025-2027   

8.Schválenie dotácií poskytnutých obcou Mýto pod Ďumbierom v roku 2024  



9.Návrh na úpravu rozpočtu za rok 2024 

10 . Správa audítora k overeniu účtovnej závierky obce k 31.12. 2023  

11. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2025  

12. Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2025  

13.Správy hlavnej kontrolórky obce z kontroly:  

a) nájomných zmlúv nebytových priestorov a obecných pozemkov vo vlastníctve obce k 

30.6.2024  

b) plnenia zo zasadnutia OZ dňa 19.9. 2024  

c) hospodárenia obce k 30.9. 2024  

14. Schválenie návratných zdrojov  financovania 

15. zriadenie vecného bremena na pozemok v prospech Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti,  

     a.s. Banská Bystrica  

16.Diskusia  

17.Záver          

 

K bodu 3:  Voľba návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa  

starosta obce predložil návrh členov návrhovej  komisie: za členov návrhovej komisie  JUDr. 

Daubnerovú a Ing. Evu Krahulcovú, za overovateľov  zápisnice  Mgr. Miroslavu Šovčíkovú 

a  Ing. Ondreja Chramca, za zapisovateľku D. Komorovú, čo poslanci schválili. 

 

K bodu 4: návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Mýto pod Ďumbierom č. 2/2024 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavenými odpadmi – starosta uviedol, že 

k návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky,  poslanci schválili návrh VZN č. 2/2024. 

 

K bodu 5: návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Mýto pod Ďumbierom č. 3/2024 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady – starosta uviedol, že  

povinnosť mechanizácie triedenia sa odkladá na rok 2027. Náklady na odvoz odpadu však 

v roku 2024 vzrástli, od 1.7.2024 došlo  k zvýšeniu ceny za uloženie na skládku, od r. 2025 sa mení 

DPH ako aj náklady na separáciu textilu. Z dôvodu , že od 1.1.2025 sa nebude vykonávať 

mechanicko-biologická úprava odpadov, navrhol starosta znížiť navrhovaný poplatok z 0,08 € na 

deň na 0,07 €/deň, t.j. za osobu 25,55 €/rok. ( 365x 0,07 €). 

Poslanci návrh schválili.  

 

K bodu 6: stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na roky 2025-2027 –  

Ing. Vaisová, hlavná kontrolórka obce, predložila Obecnému zastupiteľstvu obce Mýto pod 

Ďumbierom  stanovisko k návrhu rozpočtu obce Mýto pod Ďumbierom na rok 2025 a viacročného 

rozpočtu na roky 2026-2027, čo poslanci vzali na vedomie. 
 

K bodu 7: návrh rozpočtu obce Mýto pod Ďumbierom na roky 2025-2027 

Starosta predložil  Obecnému zastupiteľstvu obce Mýto pod Ďumbierom rozpočet na rok 2025: 

Rok 2025: 

Bežné príjmy  vo výške         495 430 €, v členení: 

a) daňové príjmy       336 182 €, 

b) nedaňové príjmy     110 444 € 

c) granty a transfery        48 804 € 

Kapitálové príjmy vo výške       2 000 € 

Finančné operácie  vo výške             0 € 

 

Bežné výdavky  vo výške         465 309 €, v členení: 

a) Mzdové výdavky      243 794  €, 

b) Prevádzkové výdavky    191 359  €, 

c)Transfery        20 750 €, 



d) Úroky              9 403 € 

Kapitálové výdavky vo výške      4 100 € 

Finančné operácie vo výške       28 021 € 

Poslanci uvedený bod schválili a  informatívny  rozpočet obce Mýto pod Ďumbierom  na roky 2026 

– 2027 podľa prílohy vzali na vedomie. 

     

K bodu 8: schválenie dotácií poskytnutých obcou Mýto pod Ďumbierom v roku 2024 – obec 

poskytla v roku 2024 dotácie  Slovenskému zväzu protifašistických bojovníkov, OZ v z.  

Ing. J. Demianom, predsedom Obl.V SZPB so sídlom v Brezne  vo výške  200 € 

a Hasičsko vojenskému  spolku Kasárne Brezno o.z.  v. z. Vladimírom Lenkom   so sídlom 

Brezno  vo výške  200 €, čo poslanci schválili. 

 

K bodu 9:  návrh na úpravu rozpočtu za rok 2024 

Bežné príjmy: 

Schválený rozpočet:                       76 250   

Upravený rozpočet pred zmenou:  84 558 

Zvýšenie rozpočtu:                         20 487 

Upravený rozpočet po zmene:      105 045  € 

 

Bežné výdavky: 

Schválený rozpočet:                       112 343  

Upravený rozpočet pred zmenou:  132 651 

Zvýšenie rozpočtu:                          38 757 

Zníženie rozpočtu:                           24 750  

Upravený rozpočet po zmene:       146 658 € 

Kapitálové výdaje:        

Schválený rozpočet:                        0  

Upravený rozpočet pred zmenou:  1 200 

Zvýšenie rozpočtu:                         1 250 

Upravený rozpočet po zmene:        2 450 € 

 

Výdajové finančné operácie: 

Schválený rozpočet:                      8 500  

Upravený rozpočet pred zmenou:  8 500 

Zvýšenie rozpočtu:                         5 230 

Upravený rozpočet po zmene:       13 730   € 

Poslanci uvedené schválili. 

 

K bodu 10: správa audítora k overeniu účtovnej závierky obce k 31.12. 2023 

Starosta obce predložil  správu  audítora firmy GSM Group, s.r.o.,  v.z. Ing. Monikou Skladan 

Babincovou  Obce Mýto pod Ďumbierom za rok 2023 s konštatovaním, že Obec Mýto pod 

Ďumbierom konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. Poslanci  

Uvedené zobrali na vedomie. 

 

K bodu 11: návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1. polrok 2025 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Vaisová predložila Obecnému zastupiteľstvu obce Mýto pod 

Ďumbierom plán činnosti hlavnej kontrolórky Obce Mýto pod Ďumbierom na 1. polrok 2025, ktorý 

poslanci schválili. 

 

K bodu 12: návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2025-starosta prečítal 

termíny rokovaní zastupiteľstiev: 27.3. 2025, 26.6. 2025, 18.9. 2025, 11.12. 2025, ktoré poslanci 

schválili. 



K bodu 13: správy hlavnej kontrolórky obce z kontrol: 

nájomných zmlúv nebytových priestorov a obecných pozemkov vo vlastníctve obce k 30.6.2024  

plnenia zo zasadnutia OZ dňa 19.9. 2024  

hospodárenia obce k 30.9. 2024  

Poslanci uvedené zobrali na vedomie. 

 

K bodu 14: schválenie návratných zdrojov  financovania – starosta informoval poslancov 

o možnosti čerpania municipálneho úveru na financovanie bežných a kapitálových výdavkov  

vo výške 50 000 € z Prima banky na dobu splácania 10 rokov s úrokom 1% s podmienkou, že 

čerpanie a výšku úveru schváli zastupiteľstvo obce. Čerpal by sa len v krajnom prípade. JUDr. 

Daubnerová sa pýtala,  či je to teraz nutné, na čo starosta odpovedal, že máme naplánovanú 

realizáciu troch projektov na rok 2025 a pri účelových úveroch by sme potrebovali zaplatiť za 

každú novú zmluvu o úvere poplatok min. vo výške  200€, takto ju zaplatíme len raz a môžeme 

financie použiť na aký účel budeme potrebovať v prípade nedostatku vlastných zdrojov. 

Poslanci uvedené schválili.  

K bodu 15: zriadenie vecného bremena na pozemok v prospech Stredoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti, a.s. Banská Bystrica -starosta predložil návrh na schválenie zriadenia vecného 

bremena  na parcele KN-C č. 923/64, k.ú. Mýto pod Ďumbierom, druh pozemku ostatná plocha  

o výmere  166 m2, vedené na LV č. 562 na Obec Mýto pod Ďumbierom v podiele 1/1 v prospech  

Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. Banská Bystrica, Partizánska cesta 5, čo poslanci 

schválili. 

Diskusia 

V roku 2025 sa mení spôsob financovania  materských škôl, naša obce by mala dostať v r. 2025 

84 000 €, t.j.  6000 € na jedno dieťa. Jedna časť príjmu bude vo forme podielových daní z dani 

príjmu FO a druhá časť z Ministerstva školstva naviazaná na štátny rozpočet. 

JUDr. Daubnerová sa pýtala, ako by dalo riešiť, že autá S. Truniger a O.Zachara stoja zaparkované 

príliš blízko hlavnej cesty, kde je veľké riziko zrážky idúcich vozidiel. Žiada aj o písomné materiály 

pre poslancov priamo na zasadnutí obecného zastupiteľstva, stačí aj v dvoch vyhotoveniach.  

Mgr. Šovčíková  sa pýtala, kedy bude opravená lavica vo Vrbine na čo starosta odpovedal, že v r. 

2025, takisto aj prístrešok  na autobusovej zastávke v Kuliske. 

Starosta informoval poslancov o možnosti podania výzvy na energetické zhodnotenie budovy 

materskej školy 

  

 

 

Starosta obce ukončil rokovanie OZ. 

 

                                                                   

                                                                                            Ing. Roman Švantner, starosta obce 

 

 

 

Overovatelia: 

Mgr. Miroslava Šovčíková 

Ing. Ondrej Chramec 

 

 

 

Zapísala: Komorová 

 

 

 



 

 

 

 

 


